
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 
 
Zasedání Školské rady číslo: 9 
 
Datum konání: 3. 10. 2017 
 
Za zřizovatele byli přítomni:  
Mgr. Josef Smékal 
 

Za zástupce rodičů byli přítomni: 
MUDr. Šárka Dolníčková 
Helena Veverková 
 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 
PaedDr. Jaroslava Kroupová 
Mgr. Pavla Šoltésová 
Ing. František Pokorný 
 

Program zasedání: 
1. Zahájení zasedání ŠR  
2. Schválení programu zasedání 
3. Určení zapisovatele a ověřovatele (zapisovatel P. Šoltésová, ověřovatel F. Pokorný) 
4. Schválení Výroční zprávy školy 
5. Diskuse 
6. Závěr 
 
ad 1)  
Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin panem předsedou Ing. Františkem Pokorným, který 
přivítal všechny přítomné a konstatoval, že školská rada je usnášeníschopná.  
 
ad 2)  
Pan předseda seznámil členy ŠR s návrhem programu zasedání. 
Pro schválení programu - 6 členů 
Zdrželo se hlasování – 0 členů 
Proti schválení – 0 členů 
 
ad 3) 
Jako zapisovatel byla pověřena paní Šoltésová, ověřovatelem pan Pokorný 
 
ad 4) 
Schválení Výroční zprávy školy 
Pan předseda se zeptal na dotazy, nejasnosti a připomínky k Výroční zprávě, kterou si mohli 
všichni prostudovat. 
Pan Smékal pochválil analýzu školy a byl překvapen nad počty zaměstnanců školy, zejména 
asistentů pedagogů. Žádné další připomínky nebyly. 



Výsledky hlasování: 
Pro schválení Výroční zprávy – 6 členů 
Zdrželo se hlasování – 0 členů 
Proti schválení – 0 členů 
 
ad 5)  
Diskuse: 
V diskusi otevřel pan Smékal téma nového financování škol. 
 
ad 6)  
V závěru pan Pokorný poděkoval všem členům školské rady za práci a připomněl, že naše 
funkční období končí k poslednímu listopadu. Proběhnou nové volby a budou zvoleni 
kandidáti do dalšího období. 
Jednání bylo zakončeno v 15:22 hod. 
 
Zapsala: Šoltésová 
Zápis ověřil: Pokorný 
 


